
 

 

博士班辦理資格考流程 

Process of PhD Qualifying Examination 

 發表一篇收錄於 Scopus資料庫之全文論文(含研討會口頭報告之全文論文) 

Publishing one full-text paper on an international journal or conference, which is include in the 
Scopus database. 

 

1. 全文論文 international journal 

填寫「國立成功大學工業與資訊管理學系暨資訊管理研究所博士班研究生通過資格考申請書」，

並附上期刊論文影本，至系辦辦理。 

Fill out the “PhD qualifying examination application form”, and then attach the copy of journal paper 
to the department office. 

2. 研討會口頭報告之全文論文 conference 

(1) 於參加研討會前填妥「國立成功大學工業與資訊管理學系暨資訊管理研究所博士班研究生

參加學術會議申請書」至系辦辦理。 

Fill out the “application form for international academic conference attendance” to the 
department office before attending conference. 

(2) 研討會後填寫「國立成功大學工業與資訊管理學系暨資訊管理研究所博士班研究生通過資

格考申請書」，並附上研討會論文及議程影本，至系辦辦理。 

Fill out the “PhD qualifying examination application form”, and then attach the journal paper, the 
copy of conference agenda to the department office after the conference. 

 

重要!!!註：資格考需於入學四年內(含休學期間)完成，未完成者應予以退學。 

Notice that the PhD qualifying examination should be taken within four years (including 
the period of suspension) starting from the entrance. Student who fail to finish the 
examination would get a notification of withdraw from school. 

        入學四年為自註冊日起算至第四年 7月 31日止。 

Four-years of study is from the registration date till the end of July in the fourth year. 

 

 

 



 

 

國立成功大學 
工業與資訊管理學系暨資訊管理研究所 

博士班學生參與學術會議申請書 
Department of Industrial and Information Management/ 

Institute of Information Management, NCKU 
Application Form for International Academic Conference Attendance  

 
申請日期：         年         月         日  
(Date)                (Year)       (Month)     (Date) 

學號：             姓名：                   
(Student ID)            (Name) 

會議名稱 

Topics of Seminar 

 

 

會議日期 

Date of Seminar 

 

會議地點 

Location 

(國家、域市) 

 (Country, City) 

 

論文名稱 

Thesis Title 

 

 

作者 
Author(s) 

(in sequence) 

 

                           指導教授簽章：                   
                                   (Signature of Advisor) 

                     系所承辦人簽章：                  
                                     (Signature of Department Staff) 

 


